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DUBAI, UNITED ARAB EMIRATES, November 1, 2023 /EINPresswire.com/ -- Unprecedented

international participation in the 20th Edition of Dubai WoodShow in March 2024

The only platform leading in wood and woodworking machinery industry in the Middle East and

North Africa

The organizing committee of Dubai WoodShow has announced the launch of its 20th edition, the

leading exhibition in wood and woodworking machinery industry in the Middle East and North

Africa region, from 5 – 7 March 2024, at Dubai World Trade Centre.

Dubai WoodShow brings together over 3 days the only commercial platform specializing in the

wood sector in the region, with more than 10,000 visitors, specialized participants and 400 +

exhibitors from 136 different countries around the world with unprecedented entries from

several countries by booking large areas.

Dubai WoodShow is an ideal opportunity for exhibitors and buyers to connect with leading

experts, specialists, producers, suppliers, manufacturers, machine companies and tools in the

wood and woodworking machinery industry to showcase their products, innovative technologies

and production scenarios globally, along with a number of representatives of government

entities interested in the sector, where all those wishing to register their participation can visit

the https://www.woodshowglobal.com/dubai website.

Mr. Dawood Al Shezawi, Strategic Holding President, said: "Dubai WoodShow for 20 years

maintained its leading position as an ideal platform for industry professionals, manufacturers,

and suppliers from around the world to meet and showcase their latest innovations, products,

and technologies in the wood and wood machinery industry. Besides sharing knowledge,

experience, networking, and business cooperation, which fosters industry-wide growth."

Additionally, he emphasized the exhibition's pivotal role in promoting sustainability in the wood

business sector by highlighting environmentally responsible practices and showcasing

sustainable wood manufacturing and supply techniques. In line with Dubai's commitment to
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sustainability and positioning the entire Middle East region as an active participant in eco-

friendly woodwork.

The UAE is one of the leading countries in the timber sector in the MENA region. It has a

sophisticated industrial base in this sector. UAE’s main sector in timber is on a high note due to

its economic growth and its strategic geographical location between Asia, Europe, and Africa

thus facilitating access to global markets. As well as having sophisticated infrastructure, such as

ports, airports, and highway networks, which expedites trade and export operations. 

Dubai WoodShow offers exhibitors the opportunity to connect with their existing customers and

discuss prospects for expanding joint work along with identifying potential customers from new

markets, exploring potential job opportunities, concluding exclusive deals, and learning more

about their main competitors.

The exhibition provides an opportunity to review a wide range of wood machinery and

equipment, enhancing technological progress and improving industry efficiency. As well as its

role in attracting investors and entrepreneurs to the region, it contributes to raising the potential

of the carpentry industry and achieving economic diversification. 

Alongside Dubai Wood Show three days of the event other activities are included, most notably

the conference, which includes seminars and keynote speeches with the participation of elite

experts, stakeholders and senior government officials. In order to exchange views, experiences,

and knowledge on the latest developments and trends in local, regional and global markets.

Dubai WoodShow offers another feature such as B2B meetings to facilitate the bilateral

meetings between companies and customers, to enhance communication by increasing

opportunities to partnership deals in the future. This enhances commercial deals with buyers on

site together with the presentation of products to an international audience to make their

brands more visible to the world, is another advantage that the exhibition offers to exhibitors

and visitors. Innovation Awards will be also represented during the three days of Dubai

WoodShow.

-Ends-

Notes to the editor

The Dubai International Wood and Woodworking Machinery Exhibition, which is the leading

destination for wood and woodworking machinery industry in the Middle East, brings together

approximately 400 exhibitors from more than 130 different countries around the world. It offers

a dynamic platform for suppliers, manufacturers and machinery companies to showcase their

products, innovative technologies, production scenarios and large-scale machinery to industry

key players in the MENA region.

Organized by Strategic Marketing & Exhibitions, the annual Dubai International Wood and

Woodworking Machinery Exhibition attracts around 10,000 visitors each year. This year’s 20th

edition will be held from 5 to 7 March 2024 at the Dubai World Trade Centre. Strategic Marketing



& Exhibitions is also set to organize a version of the exhibition at the Cairo International

Conference Center from 7 to 10 December 2023. Besides organizing the first edition of the

exhibition in Saudi Arabia at Siraj Exhibition and Convention Centre from 12 to 14 May 2024. For

more details, please visit https://www.woodshowglobal.com/dubai.

باشخألل يلودلا يبد ضرعم" نم 20 لا ةرودلا تايلاعف نمض ةقوبسم ريغ ةيلود تاكراشم

لبقملا سرام "باشخألا نئاكمو

لامشو طسوألا قرشلا ةقطنمب باشخألا عاطق يف ةصصختملا ةديحولا ةيراجتلا ةصنملا  •

ايقيرفأ

ديروتو عينصت تاينقت ضرعو ًايئيب ةلوؤسملا تاسرامملا ىلع ءوضلا طيلست" :يوازيشلا  •

"ةمادتسملا باشخألا

2023 ربمفون 1 ،ةّدحتملا ةّيبرعلا تارامإلا ،يبد

تايلاعف قالطنا نع باشخألا نئاكمو باشخألل يلودلا يبد ضرعمل ةمظنملا ةنجللا تنلعأ

ةقطنم يف باشخألا عينصت نئاكمو باشخألل ةدئارلا ةصنملا ،ضرعملا نم نيرشعلا ةرودلا

يراجتلا يبد زكرم يف ،لبقملا سرام 7 ىلإ 5 نم ةرتفلا لالخ ايقيرفأ لامشو طسوألا قرشلا

.يملاعلا

يف ةصصختملا ةديحولا ةيراجتلا ةصنملا باشخألا نئاكمو باشخألل يلودلا يبد ضرعم عمجي

نم ضراع +400و صصختم كراشمو رئاز 10000 نم رثكأ مايأ 3 رادم ىلع ،ةقطنملاب باشخألا عاطق

تاحاسمل اهزجح لالخ نم لود ةدع نم ةقوبسم ريغ تاكراشمب ملاعلا لوح ةفلتخم ةلود 136

.ةريبك

نيصصختملاو ءاربخلا رابك عم لصاوتلل نيرتشملاو نيضراعلا مامأ ةيلاثم ةصرف ضرعملا دعي

تالآو باشخألا ةعانص لاجم يف تاودألاو تالآلا تاكرشو نيعنصملاو نيدروملاو نيجتنملاو

،يملاع ىوتسم ىلع جاتنإلا تاهويرانيسو ةركتبملا تاينقتلاو مهتاجتنم ضرعل ةراجنلا

نيبغارلا عيمجل نكمي ثيح ،عاطقلاب نيمتهملا ةيموكحلا تاهجلا يلثمم نم ددع بناج ىلإ

 . https://www.woodshowglobal.com/dubai ينورتكلإلا عقوملا ةرايز ربع مهتكراشم ليجستب

ضرعم حجن" :ضرعملل ةمظنملا يجيتارتسالا ةعومجم ةرادإ سلجم سيئر ،يوازيشلا دوواد لاقو

ةدئارلا هتناكم ىلع ظافحلا يف اًماع 20 رادم ىلع باشخألا نئاكمو باشخألل يلودلا يبد

ءاقتلالل ملاعلا ءاحنأ عيمج نم نيدروملاو نيعنصملاو ةعانصلا يفرتحمل ةيلاثم ةصنمك

بناج ىلإ .ةراجنلا تالآو باشخألا ةعانص يف مهتاينقتو مهتاجتنمو مهتاراكتبا ثدحأ ضرعو

ىوتسم ىلع ومنلا ززعي امم ،يراجتلا نواعتلاو لصاوتلاو تاربخلاو ةفرعملا لدابت

".ةعانصلا

نم ةيبشخلا لامعألا عاطق يف ةمادتسالا زيزعت يف يروحملا ضرعملا رود ىلع يوازيشلا دكأو

باشخألا ديروتو عينصت تاينقت ضرعو ًايئيب ةلوؤسملا تاسرامملا ىلع ءوضلا طيلست لالخ

طسوألا قرشلا ةقطنم عضيو ةمادتسالاب يبد ةرامإ مازتلا عم ىشامتي امب .ةمادتسملا

.ةئيبلل ةقيدصلا ةيبشخلا لامعألا يف طشن كراشمك اهلمكأب

لامشو طسوألا قرشلا ةقطنم يف باشخألا عاطق يف ةدئارلا لودلا نم تارامإلا ةلود دعُت

عاطقب تارامإلا مامتها دوعيو .عاطقلا اذه يف ةروطتم ةيعانص ةدعاق كلتمت ثيح .ايقيرفأ
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يجيتارتسالا يفارغجلا اهعقومو يداصتقالاو يناكسلا ومنلا اهنم بابسأ ةدع ىلإ باشخألا

نع اًلضف .ةيملاعلا قاوسألا ىلإ لوصولا اهل لهسي امم ،ايقيرفإو ابوروأو ايسآ نيب

لهسي امم ،ةعيرسلا قرطلا ةكبشو تاراطملاو ئناوملا لثم ،ةروطتم ةيتحت ةينب اهكالتما

.ريدصتلاو ةراجتلا تايلمع اهل

قافآ ةشقانمو نييلاحلا مهئالمع عم لصاوتلا ةصرف نيضراعلل باشخألل يبد ضرعم رفوي

فاشكتساو ةديدج قاوسأ نم نيلمتحملا ءالمعلا ىلع فرعتلا بناج ىلإ كرتشملا لمعلا ةعسوت

 .نييسيئرلا مهيسفانم نع ديزملا ةفرعمو ،ةيرصح تاقفص ماربإو ةلمتحم لمع صرف

ززعي امم ،ةيبشخلا لامعألا تادعمو تالآ نم ةعساو ةعومجم ضارعتسا ةصرف ضرعملا حيتيو

لاجرو نيرمثتسملا بذج يف هرود نع اًلضف .ةعانصلا يف ةءافكلا نيسحتو يجولونكتلا مدقتلا

.يداصتقالا عيونتلا قيقحتو ةراجنلا ةعانص تاناكمإ عفر يف مهسي ام ةقطنملا ىلإ لامعألا

ةبحاصم تايلاعف

مايأ ةثالث ةليط نيكراشملل "باشخألل يبد ضرعم" مدقي ،يسيئرلا ضرعملا ىلإ ةفاضإلاب

ةبخن اهيف كراشي ةيسيئر تاملكو تاودن مضي يذلا رمتؤملا اهزربأ ،تايلاعفلا نم ةقاب

لدابت فدهب ،عاطقلا يف نيلماعلاو نييموكحلا نيلوؤسملا رابكو نيمتهملاو ءاربخلا

ةيلحملا قاوسألا يف تاهاجتالاو تادجتسملا رخآ لوح فراعملاو تاربخلاو ءارآلا

تاعامتجا ميظنت ،نيكراشملل ةديرفلاو ةزيمملا تايلاعفلا نمو .ةيملاعلاو ةيميلقإلاو

B2B ةدايزو ،مهنيب لصاوتلا زيزعتل ،ءالمعلاو تاكرشلا نيب ةيئانثلا تاءاقللا ليهستو

عم ةيراجتلا تاقفصلا ماربإ دعيو .لبقتسملا يف ةيراجتلا تالدابملاو تاقفصلا ماربإ صرف

اهتامالع نم لعجي لكشب يلود روهمج مامأ تاجتنملا ضرع بناج ىلإ عقوملا يف نيرتشملا

.نيكراشملل ضرعملا اهمدقي يتلا ىرخألا ايازملا نم ،ةيملاعلل اًحوضو رثكأ ةيراجتلا

.باشخألا ةعانص يف راكتبالا زئاوج عيزوت لفح ميظنت ضرعملا مايأ لالخ متي امك

ىهتنا

ررحملل تاظحالم

عينصت نئاكمو باشخألل ةدئارلا ةصنملا :باشخألا نئاكمو باشخألل يلودلا يبد ضرعم

لوح ةفلتخم ةلود 136 نم ضراع 400 براقي ام عمجت يتلا ،طسوألا قرشلا ةقطنم يف باشخألا

ءاربخلا رابك عم لصاوتلل نيكراشملا عيمج مامأ ةيلاثم ةصرف حيتي امك ،ملاعلا

،يملاع ىوتسم ىلع نئاكملاو باشخألا ةعانص لاجم يف نيدروملاو نيجتنملاو نيصصختملاو

صرف معدو بناجألاو نييلحملا نيكراشملا نيب براجتلاو فراعملاو تاربخلا لدابت فدهب

.ثاثألا ةعانص ريوطتل تارامثتسالا بذجو مهنيب كرتشملا نواعتلا

بطقتسيو ،ضراعملاو تارمتؤملا ميظنتل يجيتارتسإلا ةكرش ميظنتب ًايونس ضرعملا ماقي

2023 سرام 7 ىلإ 5 ةرتفلا لالخ ضرعملا نم 20 لا ةرودلا قلطنت ،ماع لك يف رئاز 10000 وحن

.يملاعلا يراجتلا يبد زكرم يف

،تارمتؤملل يلودلا ةرهاقلا زكرم يف ضرعملا نم ةخسن ميظنتب يجيتارتسإلا ةكرش موقت امك

ضرعملا نم ىلوألا ةخسنلا ميظنت بناج ىلإ .2023ربمسيد 10 ىلإ 7 نم ةدتمملا ةرتفلا لالخ

14 ىلإ 12 نم ةرتفلا لالخ تارمتؤملاو ضراعملل جارس زكرم / ةيدوعسلا ةيبرعلا ةكلمملا يف

.ينورتكلإلا عقوملا ةرايز ىجري ،ليصافتلا نم ديزمل ، 2024 ويام
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